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تاریخچه ژیمناستیک در ایران
محمد حسین یزدی

ژیمناستیک  بار  نخستین 
توســط   1252 ســال  در 
امــان اله پادگرنــی که یک 
روســی بود به ایــران آورده 
شــد. پادگرنی در ورزشهای 
دبستانی ، با حرکات ریتمیک 
و ژیمناستیک، کار خود را در 
شــهر تبریز آغاز کرد. وی از 
همان ابتدای کار با مقاومت و کارشــکنی برخی از اهالی مجبور به ترک محل 
و حضور در تهران شد . در تهران نیز افرادی چون محمود اسحاقی، میر احمد 
صفوی و عده ای دیگر برای نخستین بار ژیمناستیک را آغاز کردند. فعالیت های 
اولیه ژیمناســت ها در محل پارک شــهر فعلی انجام می شد . بعدها در استان 
خراسان استاد علی یزداد، دکتر بنایی و منوچهر مهران در آن خطه ژیمناستیک 
را پی گرفتند. آقای سپاس پور اولین سرپرست فدراسیون ژیمناستیک بود که 
در ســال 1321 تنها به مدت 3 ماه عهده دار این مســئولیت شد. پس از وی 
نصرت اله حاج عظیمی به عنوان نخســتین رئیس فدراسیون آغاز به کار کرد.   
ژیمناســتیک به عنوان یک ورزش فعال دارای سابقه ای در حدود 2۰۰۰ سال 
می باشــد ولی به عنوان یک ورزش رقابتی دارای عمری در حدود 1۰۰ ســال 
می باشد. مسابقات فردی و کلی توسط باشگاه های گوناگونی برگزار شده است، 
درحالی که این ورزش دارای رشد آهسته ای در محیط باشگاهی است. در دهه 

183۰ ورزش ژیمناستیک به آمریکا معرفی شد.
در ســال 1881 فدراسیون بین المللی ژیمناسیک تأسیس گردید که بعدها 
به نام هیات فدراسیون ژیمناستیک اروپا تغییر یافت. این سازمان پیشقدم در 
مســابقات بین المللی بود. اتحادیه ورزشکاران غیر حرفه ای در سال 1883 در 
آمریکا تأسیس گردید. این سازمان مسئولیت کنترل و مراقبت از ژیمناستیک 
کاران را در آمریکا بر عهده داشــت. رقابت ها و مســابقات گوناگونی توســط 
باشگاه ها و سازمان ها برگزار شدند و در دهه 188۰ این مسابقات بسیار شدت 

گرفت.
اولین مســابقه بزرگ در المپیک آتن یونان در سال 18۹۶ برگزار شد و که 
در آن آلمان به عنوان قهرمان برگزیده شد و تقریباً همه مدال ها را از آن خود 
کرد. 5 کشور در این مسابقات شرکت کردند. مسابقات مردان شامل میله افقی، 

میله پارالل، خرک، حلقه و پرش از خرک بود.
اولین مسابقه بین المللی بعد از مسابقات المپیک در سال 1۹53 در بلژیک 
برگزار شــد که در آن ژیمناســتیک کارانی از نقاط مختلفی از قبیل بلژیک، 
فرانســه، لوکامبورگ و هلند شرکت داشــتند. این مسابقات در حال حاضر به 

عنوان اولین مسابقات جهانی شناخته می شود.
اولین مسابقه تیمی مردان در سال 1۹5۴ در سن لویس برگزار شد. در آن 
هنگام، نهمین دوره مسابقات جهانی در ســال 1۹3۰ در لوکامبورگمسابقات 
ژیمناستیک برگزار شد که شامل مســابقات دو و میدانی، پرش با نیزه، پرش 
طول، بال رفتن از طناب، تیراندازی و دوی صد متر بود. بعد از آن مســابقات 
دو و میدانی از بخش مســابقات ژیمناستیک حذف شدند. در مسابقات جهانی 

1۹5۴ ورزش دو و میدانی به طور کامل از ژیمنا ستیک جدا شد.
در سال 1۹2۴ در فرانسه المپیک پایه های اصلی خود را که مشابه المپیک 
امروزی می باشد شکل داد. در این المپیک مردان ابتدا در مسابقه در رشته های 
مختلف ژیمناســتیک پرداختند. اولین تیم ژیمناستیک زنان در المپیک سال 
1۹28 شــامل مســابقات تیمی بود که توسط کشور هلند اجرا شد. اولین تیم 
ژیمناســتیک زنان آمریکایی در المپیک 1۹3۶ در آلمان حضور یافت. در سال 
1۹۶2 ژیمناســتیک منظم توسط فدراسیون بین المللی ژیمناستیک به عنوان 
یک ورزش شناخته شد. در سال 1۹۶3 در بوداپست مجارستان اولین مسابقات 
جهانی ژیمناستیک موزون انجام گرفت. این مسابقات دارای 28 ورزشکار از 1۰ 
کشور مختلف دنیا بود در سال 1۹۷3 آمریکا به مسابقات جهانی ژیمناستیک 
موزون وارد شد. در حین انجام المپیک 1۹۷۴ در لس آنجلس آمریکا مسابقات 
ژیمناستیک موزون فردی برای اولین بار اجرا شد. در جشن صد ساله المپیک 
امسال در آتلانتا، مســابقات گروهی موزون به عنوان ورزش دارای مدل برای 
اولین بار معرفی خواهند شــد. در سال 1۹۷5 فدراسیون ژیمناستیمک آمریکا 
که در حال حاضر نام آن ژیمناســتیک USA شناخته می شود افتتاح شد. به 
عنوان یک ورزش مســتقل در آمد و همچنان نیز این فدراســیون کار خود را 
امروزه ادامه می دهد. و اما کارشناس و پیشکسوت ژیمناستیک با مثبت ارزیابی 
کردن ملی پوشان در بازیهای آسیایی، گفت: تاریخ سازی مهدی الفتی  و کسب 
مدال ارزشمند نقره در بازی های آسیایی نتیجه زحمات 1۰ ساله بود. روح الله 
وین پیشکســوت، مدیر و مربی سابق تیم ملی ژیمناستیک در خصوص کسب 
مدال تاریخی مهدی الفتی گفت: این برای اولین بار بود که ژیمناستیک ایران 
موفق شــد در بازی های آســیایی به مدال دســت پیدا کند. این مدال نتیجه 
زحمات 1۰-12 ساله ای است که الفتی و مربیان پر تلاشش کشیدند که حالا 
نتیجه داد و همه لذتش را می برنــد. این مدال زیبا مبارک همه مردم ایران و 

بخصوص جامعه شریف ژیمناستیک کشور باشد.
وی افزود: نباید از زحمات حســن میرقائمی هم چشــم پوشی کرد که از 
داوران بین المللی و باتجربه ژیمناستیک است و دکترای ورزش و کاپیتانی تیم 
ملی را در کارنامه دارد. میرقائمی هم برای مدتی در بخش پرش خرک با الفتی 

تمرین کرد و کمک زیادی به پیشرفت وی کرد.
پیشکسوت ژیمناستیک ادامه داد: علاوه بر زحمات مربیان، تلاش های زیاد 
و آمادگی بدنی و ســرعت، جنبش بدنی، قدرت و انعطاف پذیری الفتی نقش 

پررنگی در کسب این مدال داشت.
وقتی الفتی حرکت خود را انجام داد و عالی هم تعادل خود را برای ایستادن 
رعایت کرد حدس زدیم که اول تا سوم می شود. مربی سابق تیم ملی در پاسخ 
به این ســوال که آیا ژیمناستیک ایران در المپیک هم شانس کسب مدال دارد 
گفت: معتقدم در تک وسیله المپیک هم شانس مدال داریم. متأسفانه فدراسیون 
مدتها در شــرایط بدی به سر می برد و بسیاری مغضوب بودند و توجهی به آنها 

نمی شد.
اگر همه کاربلدها و متخصصان این رشــته فرصت خدمت و همکاری داشته 
باشند ژیمناستیک ایران پتانســیل و ظرفیت بسیار بالایی برای کسب نتیجه و 

مدال آوری در رقابت های بین المللی دارد.

بریمانلو به مدال نقره رسید
نماینده وزن ۶۶- کیلوگرم 
کوراش ایــران در بازی های 
فینال  در  هانگــژو  آســیایی 
مقابــل حریــف ازبکســتانی 
شکست خورد و به مدال نقره 

دست یافت.
به گــزارش فارس ، مجید 
وحید بریمانلو نماینده وزن ۶۶- کیلوگرم کوراش ایران بازیهای آســیایی در 
دیدار نهایی به مصاف آرتیوم اشــتوربابین از ازبکستان رفت و با وجود تلاش 

مقابل حریف خود مغلوب شد و به مدال نقره رسید.
وی در چهار دقیقه مبارزه نفس گیر نتیجه را واگذار کرد تا نخســتین نقره 

کوراش را کسب کند.
مجید وحید بریمانلو پس از شکست نمایندگانی از کشورهای ویتنام، چین 

تایپه و تاجیکستان نخستین فینالیست کوراش در همان  روز نخست بود.

تیراندازی سرانجام به مدال رسید
تیرانــدازی  نماینــدگان 
میکس  تپانچه  در  کشورمان 

به مدال برنز رسیدند.
فــارس،  گــزارش  بــه 
تیرانــدازی  نماینــدگان 
کشورمان در تپانچه 1۰ متر 
میکس با ترکیب هانیه رستمیان و امیر جوهری خو در خط آتش قرار گرفتند.
در پایــان دور مقدماتــی تیم ایران با امتیاز 5۷5 پــس از هند و چین در 
رده ســوم قرار گرفت. نمایندگان کشــورمان برای کسب مدال برنز به مصاف 

پاکستان رفتند و با برتری 1۶ بر1۴ به مدال برنز دست یافتند.
به این ترتیب پرونده تپانچه ایران در بازی های آسیایی با کسب یک مدال 

برنز بسته شد.

نگاه

اخبارکوتاه

با رأی کمیته انضباطی فیفا، باشگاه استقلال به پرداخت 
8۰۰ هزار دلار به رافائل ســیلوا برزیلی محکوم شــده 

است!
به گزارش »ورزش ســه«، با شکایت رافائل سیلوا، حالا 
یک پرونده انضباطی دیگر برای باشگاه استقلال در فیفا 
باز شــده و آبی ها به پرداخت رقم ســنگین 8۰۰ هزار 

دلار بــه ایــن مدافع برزیلی محکوم شــده اند که با در 
نظر گرفتن قیمت فعلی نرخ ارز، استقلال باید رقمی در 

حدود ۴۰ میلیارد تومان به این بازیکن بپردازد.
رافائل ســیلوا در پنجره زمســتانی لیگ بیست و یکم و 
به عنوان ســهمیه بازیکن آزاد از الفیصلی عربستان به 
استقلال پیوســت تا بتواند جای خالی سیاوش یزدانی 

و حسین مرادمند که راهی خدمت سربازی شده بودند 
را پــر کند. این بازیکن در ترکیــب تیم فرهاد مجیدی 
عملکــرد خوبی داشــت و به همراه دانشــگر و غلامی، 
توانســتند رکورد بهترین خط دفاعی تاریخ لیگ برتر را 
بــه ثبت برســانند و آبی ها نیز بدون شکســت قهرمان 
شدند. از آنجایی که قرارداد سیلوا در پایان فصل به اتمام 
رسید، مدیریت وقت استقلال در زمان مصطفی آجورلو 
قرارداد 2 ســاله ای را با این بازیکن به امضا رســاند که 
طــی آن، او برای هر فصل مبلغ 5۰۰ هزار دلار دریافت 
می کرد. سیلوا در لیگ بیست و دوم نتوانست درخشش 
فصل قبلش را تکرار کند و به همین دلیل با آمدن جواد 

نکونام، او تمایلی به حفظ این بازیکن نداشت.
ســیلوا نیز که مبلغ 3۰۰ هزار دلار از فصل قبل را طلب 
داشت، پس از ارسال چند نوتیس هشدار، نهایتا ایران و 
اســتقلال را ترک کرد و به کشورش بازگشت. او با طرح 
شــکایتی از باشگاه، خواستار دریافت مطالباتش از لیگ 

بیست و دوم شد. 
علاوه بر این، ســیلوا اعلام کرد که 5۰۰ هزار دلار مبلغ 
قراردادش از فصل کنونــی را نیز از آبی ها می خواهد تا 

رقم درخواستی او به عدد 8۰۰ هزار دلار برسد.
در واقع اگر سیلوا در این فصل راهی تیم دیگری می شد، 
نیازی نبود که اســتقلال مبلغ 5۰۰ هزار دلار از قرارداد 
ســال دوم این بازیکن را بپردازد اما از آنجایی که هیچ 
باشــگاهی آفری به اندازه رقم قرارداد سیلوا با آبی ها را 
به این بازیکن پیشنهاد نداده است، او ترجیح داد تا این 
فصــل را از میادین به دور باشــد ولی تمام رقم قرارداد 

سال دومش را از استقلال بگیرد!
حالا و پس از شــکایت سیلوا، فدراسیون جهانی فوتبال 
نیز باشــگاه اســتقلال را به پرداخــت 8۰۰ هزار دلار 
محکوم کرده است.  تیم حقوقی آبی ها نیز اعتراض خود 
به برخی خواســته های ســیلوا از جمله رقم پاداش ها و 
برخی آپشــن ها را به فیفا ارسال کرده است و باید دید 
در نهایت اســتقلال باید چه رقمی را به این مدافع خانه 

نشین پرداخت کند!
لازم به ذکر است که استقلال درگیر پرونده های شکایت 
ریکاردو ســاپینتو و دســتیارانش و همچنین عزیزبک 
آمانوف ازبکستانی است و حالا پرونده 8۰۰ هزار دلاری 

رافائل سیلوا نیز به آن اضافه شده است.

مدافع برزیلی خانه نشین شد تا پولش را بگیرد

محکومیت 40 میلیاردی استقلال در پرونده سیلوا

لیگ برتــر فوتبال ایران برخلاف تمامی لیگ های معتبر 
فوتبال در آســیا، به خاطر مســابقات آسیایی هانگژو به 

تعویق افتاده است!
به گزارش ایســنا، لیگ برتر فوتبال ایران در حال حاضر 
بلاتکلیف ترین مسابقات باشگاهی کشور است که زمان از 

سرگیری آن به صورت دقیق اعلام نشده است.
پس از برگزاری نصف و نیمه مسابقات هفته پنجم لیگ 
برتر فوتبــال، اعزام تیم ملی امید فوتبال به مســابقات 
آســیایی هانگژو بهانه ای شــد تا لیگ به تعویق بیفتد و 

زمان از سرگیری این مسابقات نامشخص بماند.
یکی از مهم ترین ســوالات هواداران فوتبال طی روزهای 
گذشــته این بوده که چــرا باید به دلیــل حضور اکثر 
بازیکنانــی که جایگاه ثابتــی در تیم هایشــان ندارند، 

مسابقات به تعویق بیافتد؟
از مهم ترین ادعاهای مســئولان فوتبالی این بوده که در 
سایر کشــورها هم با توجه به برگزاری رقابت های ملی، 
بازی های باشــگاهی به تعویق می افتند و زمان برگزاری 

آن ها با توجه به شرایط تطبیق پیدا می کند.
روز گذشــته مهدی محمد نبی، نایب رئیس فدراسیون 
فوتبــال، در جدیدترین اظهارنظر پیرامون عدم برگزاری 
مسابقات لیگ برتر اظهار داشت که »لیگ در هر کشوری 

تابع متغیرات است.
ما باید چندین تقویــم را روی لیگ لحاظ کنیم؛ تقویم 

فیفا، AFC، المپیک، مســابقات تیم ملی و نهایتا لیگ 
برتر.«

برای رد این ادعا کافی اســت با یک جســتجوی سریع 
در اینترنــت متوجه شــوید که هیچ کــدام از لیگ های 
کشورهایی که تیم امیدشان در مسابقات آسیایی شرکت 

کرده اند، در ایام برگزاری این رقابت ها تعطیل نشــده و 
مطابق برنامه  مدونی که داشته اند در حال برگزاری است.

مسابقات فوتبال در عربستان دنبال شد، لیگ های قطر و 
امارات بدون مشکل برگزار می شود و همینطور در شرق 
آســیا هم کشورهای چین، ژاپن و کره جنوبی مسابقات 

را برگزار می کنند. بدین ترتیب مشخص است که برنامه 
ریزی های دقیق از گذشــته موجب شده که آن ها برای 
تیم ملی بزرگســال در صورت امــکان لیگ را به تعویق 
بیندازند و بدون دخالت برای باشــگاه ها، تیم امید آن ها 

در مسابقات شرکت می کند.
سوال اینجاست که چرا تنها لیگ برتر ایران باید در این 
میان تعطیل شــود؟ درســت 8 روز از آخرین مسابقات 
لیگ می گذرد )که فقط برخــی از تیم ها دیدار کردند( 
و اگرچه گفته می شود که قرار است هفته هفتم مطابق 
برنامه برگزار شود اما این برگزاری در حد احتمال است.

احتمــال از این نظر کــه اگر تیم امید ایــران در دیدار 
یک چهــارم نهایی مقابل هنگ کنگ برنده شــود و به 
دور بعدی صعود کند، شــاید اســتقلالی ها به دلیل دیر 
اضافه شــدن سید حسین حسینی و ارسلان مطهری به 
تمرینات، به برگزاری بازی ها بدون تعویق مجدد اعتراض 

کنند و خواستار تغییر زمان این بازی باشند.
با وجود اینکه مطابق گفته رضا عنایتی، ســرمربی تیم 
ملی امید ایران، تضمینی برای موفقیت و کسب مدال در 
بازی های آسیایی وجود ندارد، در واقع نه تنها مسابقات 
لیگ برتر بدون حاصــل به تعویق افتاده بلکه حضور دو 
بازیکن بزرگسال اســتقلال و همینطور دیگر بازیکنانی 
که در باشگاه هایشــان نقش مهمی دارند هم بی اهمیت 

تلقی شده است.

تعویق عجیب لیگ برتر

انتشار چند استوری و پست در صفحه شخصی، شایعات 
زیادی را برای بازگشت یورگن لوکادیا به پرسپولیس مطرح 

کرده است.

به گزارش فــارس، در هفته های اخیر بحث بازگشــت 
یورگن لوکادیا مهاجم ســابق پرسپولیس به این تیم مطرح 
شــده و این موضوع تا آنجا پیش رفته بود که حتی برخی 

از هواداران این تیم منتظر بازگشــت لوکادیا به پرسپولیس 
بودنــد. از زمانی که لوکادیا در اواســط فصل گذشــته از 
پرســپولیس جدا شد، همواره شــایعاتی مبنی بر بازگشت 
احتمالی او به جمع سرخپوشــان مطرح بود، اما این قضیه 
رخ نداد تا مدیران پرسپولیس سراغ مهاجمان دیگر خارجی 

بروند که البته کیفیت آنها به اندازه لوکادیا نبود.
در نقل و انتقالات فصل جاری اما بحث بازگشت لوکادیا 
به پرســپولیس بیشــتر از هر زمان دیگری مطرح شد. این 
بازیکن هم با انتشــار چند استوری و یک پست در صفحه 
شــخصی خود که در آن او و خانواده اش را در تهران نشان 
می داد، به این شــایعات دامن زد، اما حالا موضوع بازگشت 
این بازیکن به پرسپولیس جدی تر از هر زمان دیگری شده 

است.
البته از باشگاه پرسپولیس کسی با این بازیکن به صورت 
مســتقیم مذاکره نکرده اســت، اما چند واسطه و ایجنت 
بــه دنبال این هســتند تا زمینه را برای بازگشــت لوکادیا 
به پرســپولیس فراهم کنند، چرا که این واســطه ها هم از 
پشیمانی لوکادیا بابت جدایی از پرسپولیس مطلع هستند 
و هم می دانند که یحیــی گل محمدی نیاز مبرمی به یک 

مهاجم تمام کننده دارد و به همین دلیل در تلاش هستند تا 
بتوانند با فراهم کردن شرایط، زمینه بازگشت دوباره لوکادیا 

به جمع سرخپوشان را فراهم کند.
موضوع مهم دیگری که برای بازگشــت لوکادیا اهمیت 
دارد بحث مالی است چرا که در چند وقت اخیر این شایعه 
مطرح شده بود که باشگاه پرسپولیس سقف بودجه مصوب 
ســازمان لیگ را رد کــرده و در صورتی کــه این موضوع 
حقیقت داشته باشــد، بحث بازگشت لوکادیا تا حد زیادی 

غیرممکن خواهد بود.
لوکادیا در بــازار فوتبال ایران مهاجم ارزانی نیســت و 
طبیعتا برای قرارداد با او باشــگاه پرســپولیس باید هزینه 
زیادی بپردازد، مگر اینکه نه پرســپولیس سقف بودجه را 
رد کرده باشــد و هم اینکه لوکادیا راضی شود با مبلغ کمی 
دوباره پرسپولیســی شود که البته هر دو مورد تا حدزیادی 
امکانپذیر نیست. با این همه تلاش ها برای بازگشت لوکادیا 
به جمع سرخپوشان ادامه دارد و حتی امروز مصاحبه ای از 
قول او منتشــر شد که مذاکراتی انجام داده، هر چند که از 
باشگاه پرســپولیس خبر می رسد که این باشگاه به صورت 

مستقیم با یورگن لوکادیا مذاکره ای انجام نداده است.

بازگشت لوکادیا به پرسپولیس چقدر امکانپذیر است

ایمان رمضان پور در ادامه رقابت های بوکس 
در بازی های آسیایی هانگژو با شکست برابر 

حریف هندی، حذف شد.
به گزارش ایرنا، در ادامه رقابت های بوکس 
بازی های آسیایی هانگژو، در وزن به اضافه 
۹2 کیلوگرم ایمان رمضان پور مقابل حریفی 
از هنــد روی رینگ رفت. رمضان پور که در 
مبارزه نخســت مقابل  حریفی از کره جنوبی 
به برتری دســت یافتــه بــود، در مرحله 
نارندر از هندوســتان  با  یک چهارم نهایــی 

روبه رو شد.
رمضان پور راند نخســت را با جنب و جوش 
و تحرک بیشــتری آغاز کرد و با رقص پا و 
تحرک بیشــتر بر حریفش برتری داشــت. 
با آغاز راند دوم و ســوم اما بوکسور هندی 
با تجربه بیشتر توانســت برتری خود را به 
رمضان پور دیکته کند و در نهایت در پایان 
3 راند موفق شــد نماینده ایران را شکست 
داده و بــه مرحله یک چهارم نهایی راه پیدا 

کند.
 ســرمربی تیم ملی بوکس نسبت به نتایج 
نفرات اعزامی این رشته در نوزدهمین دوره 

بازی های آسیایی واکنش نشان داد.
حسینقلی نهرودی سرمربی تیم ملی بوکس 
برابر حریف  درخصوص شکست رمضان پور 
هندی، گفت: رمضان پور تلاش خود را کرد 
اما شــاید نیاز به تلاش بیشتری بود. ما باید 
بررســی کنیم که چرا این اتفاق افتاد زیرا 
موسوی هم می توانست برنده شود و ظاهرا 
مشکل نفس داشــت اما رمضان پور مشکل 

نفس نداشت.
وی افزود: حریف هندی با تجربه تر از بوکسور 
ما بود و تنها دلیل پیروزی اش همین تجربه 
بود، با این حال رمضان پــور در راند اول از 
حریف خود پیش بود که متاسفانه نتوانست 
آنگونه که ما انتظار داشــتیم ظاهر شود. در 
کل از عملکرد بچه های تیم رضایت نداریم 
و باید در جلســات فنی دلیل آن را بررسی 
کنیم و در جهت رفع اشکالات گام برداریم.

ســرمربی تیم ملی بوکــس در پایان گفت: 
شرمنده مردم هســتم زیرا نتیجه ای را که 

می خواستیم را در هانگژو کسب نکردیم.
ایمان رمضان پور بوکسور وزن به اضافه ۹2 
کیلوگرم ایران پس از شکست مقابل حریف 

هندی و حذف از دور رقابت ها اظهار داشت: 
واقعا نشد. 

توجیهی برای باخت خودم مقابل بوکســور 
هندی ندارم. آن چیزی را که می خواستم و 

دنبال آن بودم، نشد.
وی در خصوص اینکه حریف هندی بهتر از 

او مبــارزه را اداره کرد، توضیح داد: رقبا در 
طول ســال در تورنمنت های زیادی شرکت 
می کننــد و با حریفــان مختلفــی مبارزه 

می کنند و همه حریفان را می شناسند. 
متاســفانه ما در تورنمنت های کمی شرکت 

می کنیم.

به عنوان مثال پیش از بازی های آسیایی ما 
فقط یک اردوی مشــترک داشتیم. قرار بود 

به بوسنی هم برویم که لغو شد.
با این وجــود نمی توانم باخت و ناکامی ام را 

توجیه کنم. 
اشــتباه از خودم بــود و امیــدوارم بتوانم 

اشــکالاتم را برطرف کــرده و جبران کنم. 
رمضان پور دربــاره اینکه بــا توجه به افت 
بدنی اش در راند دوم و سوم آیا مشکل بدنی 
داشــته، گفت: الان هر چــه بگویم، توجیه 
اســت اما داوری هم در این باخت بی تاثیر 

نبود و می توانست عادلانه تر قضاوت کند.

ایمان رمضان پور از مسابقات آسیایی هانگژو حذف شد

ادامه ناکامی های بوکس، پایان آخرین بازمانده


